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SLOVENSKÁ TECHNICKÁ UNIVERZITA V BRATISLAVE 
 

ZÁPIS č. 2/2023 
zo zasadnutia Kolégia rektora STU zo dňa 22. 02. 2023 

 
PRÍTOMNÍ:   Dr.h.c. prof.h.c. prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík, prof. Ing. Ján Híveš, PhD., prof. Ing. Štefan Stanko, PhD., 

prof. Ing. Maximilián Strémy, PhD., doc. Ing. Mikuláš Bitera, PhD., prof. Ing. arch. Ľubica Vitková, PhD., 
prof. Ing. Miloš Čambál, PhD., prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., doc. Ing. arch. Branislav Puškár, PhD., prof. 
Ing. Vladimír Kutiš, PhD., Dr.h.c. prof. Ing. Ľubomír Šooš, PhD., prof. Ing. Stanislav Unčík, PhD., Ing. 
Katarína Jelemenská, PhD., doc. Ing. Marián Zajko, PhD., doc. Ing. Anna Ujhelyiová, PhD. 

 
TRVALE PRIZVANÍ:   Ing. Marián Ďurkovič, Ing. Juraj Rybanský 
 
PROGRAM:   

 
1. Otvorenie 
2. Hodnotenie úrovne vedeckovýskumnej a umeleckej činnosti na STU za rok 2022  
3. Hodnotenie úrovne vzdelávacej činnosti na Slovenskej technickej univerzite v Bratislave za akademický rok 2021/2022  
4. Zmena vnútorného predpisu číslo 5/2013 Pravidlá a podmienky prijímania na štúdium študijných programov prvého, druhého a 

tretieho stupňa na STU  
5. Dohoda o pôžičke medzi súčasťami STU  
6. Problematika prístupnosti na doméne stuba.sk  
7. Divadelné predstavenie ku Dňu učiteľov 2023 - informácia  
8. Rôzne 

8.01 Cena rektora o najlepšie publikácie za rok 2022 – výzva 
8.02 Cena rektora za originálne umelecké alebo architektonické dielo za rok 2022 

 
K BODU 1:  Otvorenie 
 
Rektor v úvode rokovania privítal členov kolégia rektora a prizvaných hostí a informoval o programe 2. zasadnutia Kolégia rektora STU.  
 
UZNESENIE: 2.1/2023-KR 
Kolégium rektora STU súhlasí s programom 2. zasadnutia Kolégia rektora STU. 
 
K BODU 2:  Hodnotenie úrovne vedeckovýskumnej a umeleckej činnosti na STU za rok 2022 
 
Materiál uviedol prorektor Híveš v súlade s aktivitami útvaru. 
V krátkosti prezentoval najdôležitejšie informácie z oblasti vedy a výskumu, ktoré budú súčasťou Výročnej správy o činnosti STU. 
 
Z diskusie: 
Prorektor Bittera  

 informoval, že zaslal pripomienky priamo prorektorovi Hívešovi - boli zapracované 
 
Dekan Kutiš 

 konštatoval, že mu chýba informácia o využití HPC STU v rámci vedecko-výskumných projektov a celkovo využívanie týchto 
výpočtových zdrojov jednotlivými fakultami  

o riaditeľ CVT STU uviedol, že ide o zastarané zariadenie, ktoré je využívané najmä na FCHPT STU a FEI STU 
 požiadal dekana o zaslanie žiadosti e-mailom, následne pripraví prehľad, preverí licencie a navrhne, ako by 

zariadenie vedeli fakulty využívať 
 
Dekan Čambál 

 uviedol, že v tab. 19 zrejme “vypadli” zahraničné projekty MTF – uvedené bude riešené individuálne 
 
V závere diskusie sa rektor zaujímal o samotné hodnotenie, či sa STU niekam posunula, resp. naopak, či stagnuje. Konštatoval, že sila 
STU by mala byť prioritne v grantovej oblasti (pomer zahraničných/národných projektov). 
Prorektor Híveš uviedol, že STU je v domácich grantoch silná, avšak v tých zahraničných výrazný posun nebadať, je potrebné, aby boli 
aktivity nasmerované viac do spomínaných zahraničných zdrojov. 
V nadväznosti na uvedené dekan Šooš konštatoval, že v správe chýba záver - sumarizácia, analýza, vyhodnotenie slabých a silných 
stránok, ako aj návrh opatrení, resp. odporúčaní do budúcnosti. V zmysle uvedeného rektor požiadal prorektora Híveša o doplnenie 
záveru. 
Rektor tiež upozornil, že členovia správnej rady žiadali aj údaje z čerpania ŠF EÚ – uvedené bude potrebné doplniť. 
 
Prorektor Híveš požiadal prítomných o zaslane pripomienok, prípadných nezrovnalostí písomne priamo jemu, v kópii p. Búciovej. 
 
UZNESENIE: 2.2/2023-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo Hodnotenie úrovne vedeckovýskumnej a umeleckej činnosti na STU za rok 2022 s pripomienkami. 
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K BODU 3:  Hodnotenie úrovne vzdelávacej činnosti na Slovenskej technickej univerzite v Bratislave za akademický rok 
2021/2022 

 
Materiál uviedol prorektor Bittera. 
Dokument bude predložený na zasadnutie VR STU v zmysle § 12 ods. 1 písm. b) zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene a 
doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a v súlade s článkom 4 bod 6 vnútorného predpisu č. 2/2022 Pravidlá 
priebežného monitorovania, periodického hodnotenia a periodického schvaľovania študijných programov, habilitačných a 
inauguračných konaní a tvorivej činnosti na Slovenskej technickej univerzite v Bratislave. 
 
Informoval, že ide o štandardnú štruktúru materiálu, pôvodne plánovaná redukcia textu sa zatiaľ nepodarila, keďže MŠVVaŠ SR žiada 
čoraz viac informácií. V krátkosti zosumarizoval najdôležitejšie body, ktoré sú prezentované v úvode materiálu (vrátane doplnenia novej 
kapitoly ohľadom systému kvality vzdelávania na STU).  
Dodal, že vzhľadom na hraničné termíny bol materiál predložený bez ďalšej kontroly a poprosil prítomných, aby zaslali svoje 
pripomienky k materiálu písomne. 
 
Z diskusie: 
Dekan Kutiš 

 informoval, že prodekan Sojak komunikoval s p. Michelkovou ohľadom chýb, ktoré sa v dokumente objavili – pripomienky boli 
zapracované  

 pozornosť upriamil na vypracovanie samostatného dokumentu, ktorý by bol značne zredukovaný 
Dekan Čambál 

 informoval, že pripomienky zaslal prorektorovi Bitterovi 
 
Záverom rektor konštatoval, že prípravu správ samostatne za akademický rok a kalendárny rok považuje za anomáliu. Podľa jeho 
vyjadrenia sú tak proporcie skreslené, resp. nie sú v rovnováhe. Hodnotenie za obdobie akademického roka vníma ako vhodnejšie. 
Rovnako ako pri správe za VaV odporučil doplniť kapitolu so závermi. 
 
UZNESENIE: 2.3/2023-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo Hodnotenie úrovne vzdelávacej činnosti na Slovenskej technickej univerzite v Bratislave za 
akademický rok 2021/2022 s pripomienkami. 
 
K BODU 4:  Zmena vnútorného predpisu číslo 5/2013 Pravidlá a podmienky prijímania na štúdium študijných 

programov prvého, druhého a tretieho stupňa na STU  
 
Materiál uviedol prorektor Bittera z dôvodu zosúladenia s platnou legislatívou v zmysle § 113am ods. 1 zákona č. 131/2002 Z. z. 
Informoval o hlavných zmenách/doplneniach predpisu. Konštatoval, že dokument podlieha schváleniu v AS STU. 
 
Z diskusie: 
Dekan Kutiš 

 poznamenal, že Článok 4, bod 4 obsahuje “Ak ide o zahraničných uchádzačov v odôvodnených prípadoch sa môžu všetky formy 
prijímacej skúšky uskutočňovať dištančne prostredníctvom videokonferencie ...”. Zaujímal sa, či by nebolo vhodné zaviesť 
takúto možnosť aj pre slovenských študentov, samozrejme iba v odôvodnených prípadoch 

o  prorektor Bittera pripustil uvedenú možnosť, bude zapracované 
 
UZNESENIE: 2.4/2023-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo materiál „Zmena vnútorného predpisu číslo 5/2013 Pravidlá a podmienky prijímania na štúdium 
študijných programov prvého, druhého a tretieho stupňa na Slovenskej technickej univerzite v Bratislave“ s pripomienkou. 
 
K BODU 5:  Dohoda o pôžičke medzi súčasťami STU 
 
Materiál uviedol rektor. Informoval, že pani poverená kvestorka, Ing. Matúšková, bola zo zdravotných dôvodov z neúčasti na rokovaní 
ospravedlnená. 
Rektor konštatoval, že dekan FCHPT STU požiadal rektora o poskytnutie pôžičky z prostriedkov STU vo výške 1 400 000 EUR na 
spolufinancovanie rekonštrukcie budovy FCHPT v rámci projektu ACCORD. Peňažné prostriedky na tento účel sú alokované na účte 
vratky. Na základe súhlasu rektora a v súlade so smernicou rektora č. 7/2013 – SR Pravidlá poskytovania pôžičiek medzi súčasťami STU 
zo dňa 10.12.2013  a so zreteľom, že sa jedná o sumu nad 300 000 EUR, bude dohoda predložená na schválenie v AS STU.  
Upozornil, že materiál podlieha aj schváleniu v SR STU.   
Ďalej uviedol, že podľa jeho názoru ide v tejto chvíli o najlepšie možné riešenie, čo podporil aj dekan Gatial.  
V rámci diskusie dekan Gatial požiadal rektora o posun splácania pôžičky o rok, tzn. 2025. V tomto zmysle požiadal aj o úpravu 
splátkového kalendára, čo rektor akceptoval. 
 
K uvedenej problematike sa viedla širšia, prevažne neformálna diskusia, v rámci ktorej dekan Gatial detailne oboznámil prítomných 
o stave rekonštrukcie.  
 
Rektor záverom uviedol, že  

 rozhodnutie o fázovaní je z pohľadu úspešnej realizácie projektu veľmi ťažké a komplikované, dodal, že objekt však bude po 
dohode s UK pravdepodobne fázovaný 

 podpísal dva dodatky so spol. AVA-stav vo výške cca 1 200 tis. EUR, ktoré mali situáciu na fakulte stabilizovať a zabezpečiť 
pokračovanie rekonštrukčných prác 

 

https://www.slov-lex.sk/pravne-predpisy/SK/ZZ/2002/131/20230101#paragraf-113am.odsek-1
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UZNESENIE: 2.5/2023-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo návrh Dohody o pôžičke medzi súčasťami STU. 
 
K BODU 6:  Problematika prístupnosti na doméne stuba.sk 
 
Materiál uviedla prorektorka Vitková ako aktuálnu informáciu v súvislosti s doručením výsledkov monitorovania prístupnosti  
www.stuba.sk  MIRRI SR.  
Informovala, že na webovom sídle www.stuba.sk bola pracovníkmi MIRRI SR v dňoch 29. – 30. 6.  2022 opätovne overená  prístupnosť 
zjednodušenou metódou, a to s výsledkom prístupnosti na úrovni 34%, čo predstavuje „veľmi závažný nesúlad“ so zásadami 
prístupnosti (42% v roku 2021). Upozornila, že predmetná analýza bola zrealizovaná na pôvodnej  verzii webovej stránky univerzity, 
ktorá medzitým prešla redizajnom a modernizáciou, a v súčasnosti je už prevádzkovaná v novej verzii.  
Uvedený nesúlad so zásadami prístupnosti spôsobuje vážne prekážky pre znevýhodnených používateľov v prístupe k informáciám, 
uverejneným na webovom sídle. 
Na základe doručenej analýzy, ako aj z nej vyplývajúcich faktov, opätovne odporučila do budúcnosti riešiť tento problém zabezpečením  
profesionálnych technických redaktorov na úrovni STU, aj  fakúlt. V opačnom prípade nie je možné z dlhodobého hľadiska zabezpečiť  
korektné vkladanie obsahu.  
Aktuálne prebieha intenzívna komunikácia s fakultami, v príprave je manuál a zintenzívnenie školení. 
 
Z diskusie: 
Dekan Gatial 

 zaujímal sa, čo konkrétne znamená výsledok prístupnosti  
o riaditeľ CVT STU, Ing. Ďurkovič, vysvetlil, že web stránka nespĺňa normy pre študentov a zamestnancov so 

špecifickými potrebami (v princípe slabozrakí a nepočujúci)  
o riešením by mohlo byť vytvorenie novej stránky, ktorá by nebola súčasťou hlavnej stránky  

 
UZNESENIE: 2.6/2023-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo materiál Problematika prístupnosti webového sídla www.stuba.sk vrátane  odporúčania 
o zabezpečení profesionálnych  technických redaktorov na úrovni STU aj fakúlt. 
 
K BODU 7:  Divadelné predstavenie ku Dňu učiteľov 2023 - informácia  
 
Materiál uviedla prorektorka Vitková v súvislosti s prípravou divadelného predstavenia ku Dňu učiteľov 2023 a jeho organizačným 
zabezpečením.  
Spolu s prorektorom Bitterom požiadala o súčinnosť pri dodržaní termínu pre zaslanie návrhov na ocenenie, ktorý je 28.02.2023.  
 
K dokumentu sa neviedla žiadna diskusia, bol prijatý bez pripomienok. 
 
UZNESENIE: 2.7/2023-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo spôsob organizačného zabezpečenia divadelného predstavenia ku Dňu učiteľov 2023 bez  
pripomienok. 
 
K BODU 8:  Rôzne 
K BODU 8.01: Rôzne/Cena rektora o najlepšie publikácie za rok 2022 – výzva 
 
Materiál uviedol prorektor Híveš v súlade s aktivitami pracoviska a v snahe naplniť jednu z kľúčových úloh Vedenia STU smerujúcu k 
posilneniu motivácie pracovníkov STU na publikovanie v špičkových a vysokoimpaktovaných periodikách.  
Rektor vyhlasuje finančne dotovanú výzvu sa na predloženie:  

1. Publikácie v časopise NATURE (JIF 69,504 pre rok 2021) alebo SCIENCE (JIF 63,832 pre rok 2021) za rok 2022.  
2. Publikácií, ktoré boli publikované v rokoch 2020 - 2022 a získali atribút highly cited paper v databáze WOS. Publikácia v tejto 

kategórii môže byť predložená iba v prípade, že nebola ocenená vo výzvach v minulých rokoch.  
 
K dokumentu sa neviedla žiadna diskusia, bol prijatý bez pripomienok. 
 
UZNESENIE: 2.8.01/2023-KR 
Kolégium rektora súhlasí s vyhlásením výzvy „Cena rektora o najlepšie publikácie za rok 2022“. 

 
K BODU 8.02: Rôzne/Cena rektora za originálne umelecké alebo architektonické dielo za rok 2022 
 
Materiál uviedol prorektor Híveš v súlade s aktivitami pracoviska a v snahe naplniť jednu z kľúčových úloh Vedenia STU smerujúcu k 
posilneniu motivácie pracovníkov STU na prezentáciu svojich špičkových vedeckých a umeleckých výkonov.  
Rektor vyhlasuje finančne dotovanú cenu rektora:  

1. originálne umelecké dielo za rok 2022 
2. originálne architektonické dielo za rok 2022 

 
V rámci krátkej diskusie dekan Šooš navrhol vyhlásiť aj samostatnú výzvu na cenu rektora za ochranu duševného vlastníctva (napr. 
medzinárodný patent, licenciu a pod.). Uvedené považuje za veľmi prospešné, s čím rektor a prítomní členovia kolégia rektora súhlasili. 
Prorektor Híveš sa zaviazal predmetnú cenu na rok 2023 pripraviť. 
 
 
 

http://www.stuba.sk/
http://www.stuba.sk/
http://www.stuba.sk/
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UZNESENIE: 2.8.02/2023-KR 
Kolégium rektora súhlasí s vyhlásením výzvy „Cena rektora za originálne umelecké alebo architektonické dielo za rok 2022“ a ukladá 
pripraviť vyhlásenie výzvy „Cena rektora za ochranu duševného vlastníctva“. 

 
Ďalej v rámci bodu Rôzne: 
Rektor informoval, že 

 tento rok končí platnosť DZ na roky od 2018, bude vypracovaný nový (v kompetencii prorektora Híveša) 
o oslovil prítomných na aktívne zapojenie sa do prípravy dokumentu (vrátane nastavenia merateľných ukazovateľov) 

 v príprave je aktuálne tiež Pracovný poriadok STU, Organizačný poriadok R STU a STU 
 k Štatútu STU zatiaľ neevidujeme zo strany MŠVVaŠ SR žiadnu spätnú väzbu 
 v rámci RVŠ sú v príprave nové voľby 
 po dohode s predsedom a podpredsedníčkou Správnej rady STU sa dňa 22.03.2023 uskutoční neformálne stretnutie zástupcov 

rozšíreného vedenia, Predsedníctva AS STU a členov správnej rady, na ktorom sa bude diskutovať o aktuálnych otázkach STU 
z pohľadu vedenia, akademického senátu a správnej rady 

o  v nadväznosti na uvedené rektor požiadal dekanov o ich osobnú časť na stretnutí 
 
V rámci krátkej diskusie na vyššie uvedené témy dekan Gatial požiadal o zaslanie finálnej verzii Štatútu STU, ktorá bola postúpená na 
MŠVVaŠ SR. 
 
Dekan Šooš 

 urgoval meškajúci presun finančných prostriedkov na fakultu, konkrétne valorizáciu a doplatok k jednej dvanástine – fakulta 
neeviduje čiastku za február 2023 

 zaujímal sa o stav prerozdelenia finančných prostriedkov z prvej ŽOP (kapacitné projekty)  
 konštatoval vysoký nárast cien za energie a požiadal o jednotný/spoločný postup 

o možnosť požiadať ministerstvo o príspevok, resp. kompenzáciu bude predmetom diskusie rektora s kvestorkou 
 
Ing. Ďurkovič doplnil, že aj napriek platnej zmluve boli zvýšené distribučné poplatky, čo predstavuje pre CVT 30% nárast elektrickej 
energie.  
Vysoký nárast cien následne v diskusii deklarovali všetci dekani. Riešenie vysokého nárastu energií bude v kompetencii rektora 
a kvestorky. 
 
Dekan Čambál 

 rovnako ako dekan Šooš sa zaujímal, kedy môžu na fakultách očakávať “rozpísanú” valorizáciu platov - zo zákona realizovanú v 
mzdách od 01.01.2023 

 tiež, rovnako ako dekan Šooš, upozornil na nesprávne rozpočítané a zasielané sumy – jedna dvanástina, suma nie je správna za 
01/2023, ani za 02/2023, bude žiadať o dorovnanie  

 v súvislosti s nekorektným návrhom na rozdelenie dotácie na zvýšené ceny energií pre STU za rok 2022, ktorý mal byť 
predložený na rokovanie AS STU požiadal, aby komunikácia bola v budúcnosti smerovaná priamo na dekana, resp. tajomníka 
fakulty 

 požiadal o avizovanie termínu stretnutia k rozpisu dotácie 
 
Dekan Puškár 

 uviedol, že FAD STU ukončila rozvojový projekt „Virtuálny sprievodca“, ktorý bol realizovaný na viacerých fakultách STU, 
podľa jeho vyjadrenia ide o vynikajúci výstup, ktorý bol pôvodne určený pre ľudí so špecifickými potrebami, avšak je vysoko 
využiteľný aj pre širokú verejnosť - uchádzačov, študentov a zamestnancov 

 informoval, že dňa 16.02. 2023 sa uskutočnila Noc architektúry a dizajnu – prvá zimná po pandémii Covid-19,  
o išlo o rekordne najvyššiu účasť (vyše 1 700 ľudí), čo považuje za výborný výsledok najmä z pohľadu PR 
o letná akcia je plánovaná v polovici júna, na ktorú prítomných pozval priamo na rokovaní 

 
Dekan Unčík 

 zaujímal sa o stav rozpisu dotácie 
o rektor informoval, že návrh materiálu je vypracovaný 
o prorektor Bittera doplnil, že distribúcia materiálu je možná po rokovaní Vedenia STU, avšak v prípade, že kvestorka 

bude súhlasiť s návrhom, materiál môže doplniť o valorizáciu a distribuovať ho ako pracovnú verziu  
 
Prodekanka FIIT STU, Ing. Jelemenská, 

 zaujímala sa, či STU eviduje finančné prostriedky na podporu fakúlt za mimoriadne talentovaných študentov (štipendiá) 
o prorektor Bittera informoval, že finančné prostriedky na účte STU nie sú,  dokonca zatiaľ nie sú stanovené ani 

pravidlá ich rozdelenia 
 zaujímala sa, či boli doručené finančné prostriedky z projektu CEVIS a kedy budú k dispozícii 

o rektor uviedol, že nemá informáciu o ich doručení na účet STU, konštatoval, že na základe dohody s dekanmi, 40% 
prostriedkov zostáva na Rektoráte STU na podporu projektu ACCORD – k ponechaniu paušálu neboli zo strany 
dekanov vznesené žiadne pripomienky  

 v nadväznosti na uvedené prorektor Strémy informoval, že rozpis na fakulty je k dispozícii a bude zaslaný 
dekanom na vedomie elektronicky 

V rámci diskusie k projektu ACCORD dekan Gatial odporučil preveriť celkové merateľné ukazovatele (pre každú fakultu). Uvedené bude 
riešené v súčinnosti s Dr. Belkom.  
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Riaditeľ ÚM STU, doc. Zajko, 
 k hodnotiacim správam, konkrétne k nárastu počtu študentov na TU KE, poznamenal, že na ÚM STU sa podarilo dosiahnuť 

nárast takmer 300 študentov, čo predstavuje nárast zhruba o 60%, TU KE má podľa jeho vyjadrenia veľkú výhodu v diverzite 
fakúlt – ekonomická fakulta, konštatoval, že v podobnom tempe nárastu plánujú pokračovať aj naďalej 

 v rámci hodnotenia VaV, konkrétne v grafe 9b), kde sa uvádza rozsah prostriedkov zo zahraničných grantov na tvorivého 
pracovníka – ÚM STU sa dlhodobo darí udržiavať 1. miesto v rámci STU, taktiež sa budú snažiť pokračovať v tomto tempe aj 
naďalej 

 
Predsedníčka UOO STU, doc. Ujhelyiová, 

 informovala, že UOO STU obdŕžalo v predĺženom termíne pripomienky k návrhu KZ na rok 2023 – budú predmetom rokovania 
Výboru UOO STU 

 
Prorektor Bittera 

 informoval, že z SAAVŠ boli doručené rozhodnutia o zrušení akreditácií HaI konaní 
 očakáva sa faktúra vo výške 200 tis. EUR 

o suma bude rozdelená na fakulty 
o ŠP a samotný VSK je v réžii R STU 

 informoval o vzniku kancelárie pre VSK a jej personálnom posilnení, nová osoba by mala nastúpiť 01.05.2023 a bude 
zastrešovať kompletnú agendu VSK  

 
Prorektor Strémy informoval,  

 že z komunikácie s FEI STU ohľadom ŽoP na projekt CEVIS vyplýva:  
o prvá ŽoP bola vo výške 496 396, 71 EUR, z toho cca 141 827, 62,- EUR predstavuje zadržaný paušál pre rektorát – 

projekt ACCORD 
 rektor potvrdil, bez námietok dekanov, že paušál zostáva na rektoráte s výnimkou financií za riadenie 

projektu pre Projektové stredisko FEI STU  
 v rámci hodnotenia úrovne VaV za rok 2022  

o k otázke dekana Gatiala k zahraničným grantom a značnému medziročnému nárastu na FCHPT STU (cca 700 tis. EUR) 
v tejto kategórii - zrejme spôsobené projektom FrontSeat (prof. Fikar) a predfinancovaním projektu  vo výške 70%,  

o z FCHPT STU sa očakáva výraznejší nárast zahraničných projektov 
o dekan Čambál dodal, že zamestnanci venujú všetok svoj čas domácim projektom (APVV, VEGA) a nemajú kapacitu na 

riešenie zahraničných projektov 
 prorektor Híveš uviedol, že aktivity je potrebné rozložiť, resp. diverzifikovať 

 k zahraničným projektom: 
o audity Horizon projektov z FEI STU – aktuálne sa prepočítavajú podklady z dotknutých projektov fakúlt, väčšina je v 

poriadku, doťahujú sa posledné veci  
o podľa správy z bežiaceho projektu iFAST, ktorý je realizovaný pod vedením doc. Šagátovej, pri podávaní periodického 

reportu bola doručená správa z EK - reportovacie výstupy musia byť potvrdené interným auditom STU, resp. 
organizáciou, zrejme treba očakávať, že STU na tom bude rovnako so všetkými bežiacimi projektmi minimálne z FEI 
STU, projektové stredisko vie byť súčinné, avšak je potrebné rozšíriť jeho kapacity v rámci zahraničnej časti  

 členské poplatky na KIC EIT  
o ide najmä o RawMaterials a Digital, fakulty budú kontaktované za účelom osvety opätovne podľa oblastí KIC EIT - 

buď sa tie oblasti naštartujú alebo sa ukončí pôsobenie v tej, v ktorej nie je na fakultách perspektíva a presmeruje sa 
inam 

Na uvedenú tému sa viedla rozsiahla, prevažne neformálna diskusia. 
 
Prorektor Híveš 

 informoval o stretnutí s novým starostom mestskej časti Staré mesto, Ing. Vagačom, a zástupkyne starostu, Mgr. art. Kleinert 
o STU ponúkla spoluprácu, témy boli zaslané a budú postúpené na fakulty (projekty, stáže/práce na úrade a pod.) 

 zaujímal sa, či by, v zmysle podpory špičkových publikácií, malo zmysel podporovať finančne tých, ktorí majú schopnosti, ale 
nie sú z finančných dôvodov schopní publikovať v najkvalitnejších špičkových časopisoch 1. kvartilu 

o lídrom v uvedenej oblasti je práve TU KE  - požiadal prítomných o zváženie 
 
Riaditeľ CVT STU, Ing. Ďurkovič, 

 informoval, že CVT uvádza do prevádzky nové servery pre EIS Magion, v najbližšom čase bude zamestnancom doručená 
notifikácia s novými prihlasovacími údajmi 

o aplikácia je rovnaká, len v novom prostredí, po čase sa staré servery budú vypnuté 
 
Prorektorka Vitková 

 informovala o pripravovanej návšteve univerzity IMT 
o Partneri z IMT (z konzorcia EUliST) by radi navštívili STU v rámci nasledujúceho semestra (ešte pred letom).  

Zároveň majú záujem so sebou zobrať reprezentanta z jednej z ich ôsmich škôl. Výber školy nechávajú na STU 
o po oslovení dekanov termín návštevy vyhovuje v mesiaci apríl, najviac styčných bodov je s FEI STU a FIIT STU 
o na spoločné stretnutie budú pozvané všetky fakulty, intenzívna spolupráca sa očakáva najmä z dvoch vyššie 

uvedených fakúlt 
 v rámci PR je v príprave koordinácia aktivít zo stredoškolákmi – prebieha komunikácia s prodekanmi, za zásadné považuje  

harmonizáciu spolupráce s BSK a TSK, predovšetkým počas maturít 
 slávnostná inaugurácia dekanov – pôvodne bola plánovaná v rámci slávnostnej VR STU, aktuálne sa navrhuje riešenie v užšom 

kruhu v rámci najbližšieho zasadnutia KR STU 
 projekt „Virtuálny sprievodca“ navrhla propagovať aj centrálne na úrovni celej STU 
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Rektor záverom poďakoval členom kolégia rektora za aktívnu účasť na zasadnutí.  
Konštatoval, že program rokovania bol vyčerpaný a ukončil 2. zasadnutie Kolégia rektora STU.  
 
 
Plánované termíny najbližších zasadnutí: 
 

Marec 01.03.2023 AS STU 13:00  

15.03.2023 
VR STU 

09:00 2. zasadnutie v r. 2023 
13:00 slávnostné zasadnutie 

PAS STU 13:00  

29.03.2023 
KR STU 09:00 slávnostná inaugurácie dekanov 
AS STU 13:00  

 
 
Zapísala: 24.02.2023       Zápisnicu overil: 28.02.2023 
Erika Jevčáková, BSBA, v.r.       prof. Ing. Ján Híveš, PhD, v.r. 

 

 

 

 

 

 

 

 


